
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin

	

Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnőke részére

Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

„Gyermekszegénység" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr.
Lampert Mónikához, az Önkormányzati és Területfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Gyurcsány Ferenc parlamenti beszédében a következő hangzott el :
„Az a cél, tisztelt Országgyűlés, hogy megtörjük a szegénység átöröklésének láncolatát, hogy a
gyermekszegénység ma közel 20%-ot megközelítő förtelmes és mondjuk úgy, szégyenteljes rátáját
2013-ig nagyjából egynegyedével, 15%-ra csökkentsük."

Kérdezem Miniszter asszonyt :

Ön szerint mit jelent a gyermekszegénység kifejezés?
Ón szerint nem lenne helyesebb szegény családokba születő gyermekekről beszélni?
Nem lenne pontosabb, ha családi szegénységről beszélnénk gyermekszegénység helyett?

Országgyű6s Hivawla

lromáriyszám : L t 4~
Érkezett : 2007 MARC 0 1.

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2007- március 01 .
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